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Covid vakcína, „červené krvinky ‚naskládané‘ v žilách a
stopy grafenu“: video stížnost Il Filo di Arianna

ilgiornaleditalia.it/video/salute/372867/vaccino-covid-globuli-rossi-vene-grafene-video-filo-di-arianna.html

" Naskládané červené krvinky " s vnější strukturou plastového

typu v krvi očkovaných lidí : to by byl výsledek laboratorní

analýzy provedené v biomedicínském studiu Giovannini v

Mantově sdružením Il Filo di Arianna  vytvořeným za účelem za

nedostatky administrativní mašinérie Národního zdravotnického

systému . Cílem bylo osvětlit falešné zprávya skutečné vedlejší

účinky, analyzované z aseptického, nestranného a nepodmíněného

hlediska. K dosažení tohoto cíle sdružení potřebovalo dva prvky:

heterogenní skupinu lidí, kteří se navzájem neznali, a laboratoř, která

by mohla analyzovat krev pomocí vhodných přístrojů.

Covid vakcína, Ema přiznává 1,3 milionu

nežádoucích reakcí a 11 000 úmrtí: a data jsou

podhodnocena

Společnost Pfizer po četných žádostech odpovídá

vágním způsobem Il Giornale d'Italia a odkazuje na oficiální zdroje

EudraVigilance, za které je EMA odpovědná. Údaje, i když jsou velmi

vysoké, jsou stále podhodnoceny

Za tímto účelem se obrátili na laboratoř Giannini v Mantově ,

kterou řídil Dr. Franco Giovannini , což není zrovna profil novax:

kromě řízení laboratoře je ve skutečnosti generálním tajemníkem a

zakládajícím členem Vědecké asociace integrované medicíny mezi

biochemií. a biofyzika . Je také členem italské společnosti multi-

specializované regenerativní medicíny a chirurgie. 

Proč jste se rozhodli provést tento výzkum? 

 
To, co nás pohánělo, byla touha utřídit různé informace, které

kolovaly, všechny ve vzájemném rozporu. Pravda se musela

extrapolovat a nejlepším způsobem bylo dát do souvislosti krevní

testy očkovaných lidí s těmi, kteří očkovaní nebyli. Stalo se, že toho
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dne byl přítomen soudce, který, když se dozvěděl o našem úmyslu

provést rozsáhlejší zkoušku, zastavil se a mohl dosvědčit, co jsme

sami našli.

Kontaktovali jste veřejné orgány a úřady?

 
Požádali jsme ASL, aby nejprve objasnila, ale nevyslovila se. Poté

jsme šli za starostou Savigliana, který kontaktoval příslušný místní

zdravotnický úřad, ale ani zde jsme neměli odpověď. Protože jsme

potřebovali setkání s občany, udělili nám místo konání konference

17. května. Naším cílem bylo hledat srovnání, které by poskytlo

odpovědi těm, kteří nemohou žádné najít u příslušných orgánů.

Proč jste si vybral právě tuto laboratoř?

Vybrali jsme tuto laboratoř, protože byl k dispozici mikroskop v

temném poli a je to akreditované zařízení.

Kolik z očkovaných lidí, jejichž krev byla testována,

zaznamenalo nežádoucí účinky? 

Chtěli jsme reprezentativní vzorek: kromě 6 lidí, kteří zažili

nežádoucí příhody, jsme vybrali dva další, kteří ne.

Viděl jsem, že jste 17. května pořádali konferenci, jak k

tomu došlo? 

 
Saviglianova konference byla kompletní, protože tam byli všichni:

přítomný soudce, zraněná osoba, laboranti, právník. Dříve nebo

později pravda vyjde najevo a my ji musíme vyžadovat. Zpočátku

bude nahý a zesměšňovaný, jak řekl Democritus.

A video mluví o přítomnosti grafenu: o jakých prvcích

říkáte, že to je? Jsi si jistá? 

 
To tvrdí doktor, ne my. Klíčovou věcí, kterou je třeba zdůraznit, je

jistě to, že ať už je ta fluorescence jakákoliv, je to látka, která není

deklarována v letáku, a to je vše. Na konferenci v Saviglianu však

mikroskopista poskytl informace o povaze tohoto materiálu.

Vakcína: je v krvi „grafenové“ tělo?
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A tak musíme okamžitě odložit konferenci ze 17. května s názvem „

Právo volby “, kde zasáhla nanotechnologická mikroskopička

Maria Carmen Valsania (min 44) a vysvětlila, že elektronový

mikroskop je velmi odlišný od optického , protože elektrony jsou

schopné proniknout vzorkem s vyšší frekvencí a intenzitou než

běžné světlo  použité v prvním případě: z toho vyplývá, že je možné

získat „ kvalitativní, kompoziční a rentgenové informace “, které

jsou zároveň schopny indikovat typ analyzovaného předmětu . I když

je těžké přesně říct, co to je,“ můžeme říci„s nepochybnou jistotou,

dát dohromady všechny informace, které je elektronový mikroskop

schopen poskytnout, „ že se jedná o grafenové nebo grafenu

podobné těleso “ (min 53.20 až 55.31 konference Právo na volbu ze

17. května 2022 )

Prohlášení Dr. Valsania (klip min. 44)

Co je Covid 19?

Cíl byl jediný a byl splněn: očkovat většinu světové populace, aby se

zastavil virus, který v některých okamžicích pandemie dokázal

způsobit 10% úmrtnost symptomatických a téměř úplný blok

intenzivní péče. Dokonalá biologická zbraň totiž není ta, která zabíjí

okamžitě a nekontrolovatelně, ale ta nepředvídatelná a záludná,

která dokáže uvrhnout státní organizaci a veřejné služby na frak.

https://www.youtube.com/watch?v=uRAvqOXpoLQ
https://www.youtube.com/watch?v=uRAvqOXpoLQ
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Pokud bychom chtěli takto uvažovat, covid19 by se dal považovat za

dokonalou biologickou zbraň: zablokoval 90 % nemocničních

zařízení a prakticky potopil HDP do nemyslitelných propastí, ze

kterých se musíme pracně vracet.

Vakcína, jak ji zvážit?

Na tuto otázku je těžké odpovědět: pokud by byl považován za

nástroj k poražení viru, skončilo by se s bagatelizací tématu vzhledem

k neúčinnosti samotného léku v ochraně před kontrakcí viru, stejně

jako při silném ignorování nežádoucích účinků, dnes otevřeně

prohlásil a citoval z kroniky. Kdybychom to naopak uvažovali z

hlediska složení nebo i pro jeho vedlejší účinky, stali bychom se

vulgárními konspiračními teoretiky, vyzbrojení nedůvěrou a vždy

připraveni brečet skandál. Jisté však je, že administrativní struktura

praktických lékařů nehlásila všechny nežádoucí účinky a v mnoha

případech je ani nešetřila.

"Pasivní sledování"

Po hromadném očkování bylo zavedeno „ pasivní sledování “,

které se obvykle provádí po uvedení léku, který již prošel

postmarketingovými studiemi, na trh . Anomálií je, že u všech

vakcín proti Covid 19 se postmarketingová studie shodovala s

pasivním dozorem  (a nikoli „přímým“, jak by u vakcíny mělo být)

a společně s tím byla formulována očkovací povinnost. Mezera tak

velká, že se ji někteří občané rozhodli vyplnit sami a najít si

informace.

K oddělení víry od reality existují fakta. Il Filo di Arianna je

sdružení tvořené obyčejnými lidmi a tiše podporované právníky a

občany, kteří chtěli obohatit výzkum a snažili se věci objasnit. Mezi

nimi i lékaři v přestrojení, oživení úmyslem hledat pravdu mimo

kondicionování, tedy bez soukromých dotací.
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Všechny analýzy byly natočeny kamerou, když bylo sklíčko umístěno

pod čočku mikroskopu s tmavým polem. 

Plastové a "skládané" červené krvinky

Analýza provedená sdružením proto popisuje jasný rozdíl mezi

krvinkami neočkovaného subjektu a „skládanými“ krvinkami

očkovaného subjektu, kde se všude kolem objevují luminiscenční

látky, které po konzultaci se specializovanými techniky označují jako

„grafen- jako " . Repubblica také označila přítomnost grafenu za

pouhou „pseudovědou víru“ . 

Výsledky výzkumu Asociace nedávno potvrdila jihokorejská vědecká

studie, publikovaná v International Journal of Vaccine Theory

.

 

 

https://ijvtpr.com/index.php/IJVTPR/article/view/37

